

GRUNDEJERFORENINGEN BURESØ

REFERAT

BURESØ 3. april 2018

Bestyrelsesmøde søndag d.21/03 2018 hos Minna.

Tilstede: Jørgen Andersen, Bent Bøsling, Minna, Kate Hansen, Lis Gadgaard og Jørgen Bengtsson

Fraværende: Ernst

Referent: Jørgen

Dagsorden:

1. Godkendelse af Referatet fra sidst med tilføjelser.

Ingen kommentarer

2. Status på hjemmesiden. Webmaster-hvervet.

Bent har studeret teknikken bag hjemmesiden og er nu færdig og kan videreudvikles.

3. Jørgen Clausens forslag om fyrværkeriregler.

Jørgen Clausens forslag drøftedes.

Enighed om at bestyrelsen beder JC om at opdatere kortet han har lavet således, at et par manglende ejendomme med stråtag inkluderes. Vi bringer så kortet på hjemmesiden med en opfordring til at respektere fyrværkerigrænserne.

4. Min henvendelse (om hegning. fra Egedal kommune. Jeg har fået lovning på et svar - men endnu intet hørt.

Ved forrige generalforsamling 2016 blev det af flere medlemmer påpeget, at Lokalplanens bestemmelser om hegning mod vej ikke respekteres. Der er således enkelt steder nyopført plankeværkshegn i strid med intentionerne i lokalplanen. Desværre blev det i sin tid ved udarbejdelse af lokalplanen overset at rigtig mange grunde langs Skovvej har matrikelgrænser gående indtil skovdiget langs vejen. Hegn mod vejen opfattes derfor af kommunen som indre hegn, som dermed falder uden for lokalplanens regler. Dette er dybt beklageligt fordi meningen var at bevare det grønne præg i vores område. Bestyrelsen har henvendt sig til Egedal Kommune og bedt om en redegørelse for hvorledes, der evt. kan rettes op på reglerne så vi kan få genskabt de forhold, som alle ønsker. På tidspunktet for bestyrelsesmødet er der dog ikke modtaget svar fra kommunen endnu. En medarbejder ved kommunen har meddelt, at man derfra vil inspicere forholdene i slutningen af marts måned. Jørgen Bengtsson vil bede om at kunne være til stede ved besigtigelsen.

5. Vejsikkerheden og politiet ved Lis Gadgaard.

Drøftes med kommunens medarbejder i forbindelse med besigtigelsen i henhold til foregående dagsordenspunkt.

GRUNDEJERFORENINGEN BURESØ

REFERAT

6. Kontakt med kommunen angående vores monopolstilling som områdets grundejerforening ved Bent.

Et kompliceret historisk problem, som er opstået undervejs som området i løbet af 1970'erne blev udbygget fra oprindeligt udgående fra Toften. Bent Bøsling er i skriftlig kontakt med kommunen vedr. disse problemer og har aftalt den 19.april at mødes med kommunen.

7. Udpegning af tre medlemmer til en arbejdsgruppe, der sammen med GF Klokkekilden skal intensivere presset på kommunen ang. vejvedligeholdelsen - jeg henviser til separat mailkorrespondance med Poul Kyed.

Bent melder sig og vi spørger tidligere formand Peer Moth om han med sin viden vil være behjælpelig i arbejdet.

8. Økonomi ved Bent 70.000 kr. forslag køb af hjertestarter.

Foreningen råder over et betydeligt beløb i beholdningen. Da Tryg har sagt nej til at sponsorere en hjertestarter i området foreslås, at foreningen for egne midler indkøber et apparat. Vi vil spørge Ole Balle, medlem af Ganløse Gymnastik og frivillig instruktør i brugen af hjertestarter om han vil forestå en demonstration i forbindelse med næste generalforsamling.

9. Eventuelt

I.a.b.

Næste møde 30.maj 2018 hos Kate